



Nurturing Responsible

Students learn the importance of teamwork and shaping a better, sustainable world

“**F**or our own good, and for the good of the future generations, we need to take environmental protection seriously. We have to reduce pollution and cherish the Earth’s resources,” Canny Wong, Corporate Sustainability Executive of Fuji Xerox (Hong Kong) told 24 students from Munsang College during a visit to the Integrated Recycling Centre at Tsuen Wan, as part of the Chamber’s Business-Schools Partnership Programme.

Students learned about the four core stages of Integrated Recycling System – from ethical procurement to end-of-life disposal – from “Green Tour” ambassadors from Fuji Xerox (Hong Kong), who showed students the daily operations of the centre and how collected devices and consumables are categorized.

Art-jamming workshop

During a second visit to the company, 40 students volunteered to participate in an “Art Jamming

Workshop,” led by well-known local multimedia creators Tsui Sin Tsang, Ahtsui and Tsui Shek Pang. Students, as well as volunteers from Fuji Xerox (Hong Kong) and the Hong Kong Institute of Education helped children from the Children’s Heart Foundation paint four large artworks made from over 300 pieces of used machine parts from Fuji Xerox (Hong Kong)’s devices.

The artwork conveyed the message on a harmonious community and sustainable eco-system. One



Future Leaders

for future generations, writes staff reporter **Kylie Lau**

design in the shape of a heart represents artists' heartfelt concern for the community and environment. The smiling face represents happiness for a harmonious community and sustainable future. The tree pattern symbolizes the importance of a greener future, while the bird design represents animals which need a green environment, and how we should bear responsibility to protect the environment, explained multimedia artist Ahtsui.

The art pieces, which were a team

effort of the students and children, were displayed at the Central Oasis from June 21-30 under the banner: "To Grow with Hong Kong – Greener Future."

"We believe this innovation can attract visitors and achieve our goal of raising public awareness for children's heart disease and environmental protection," Herbert Hui, Managing Director of Fuji Xerox (Hong Kong) said.

June Ho, Career Mistress, Munsang College, was also very

impressed by the project. "The activities provided our students with a real 3D sustainability case studies of green education. Walking through the production lines, we began to understand what recycling really means and why it matters to businesses and the Earth. The exhibition's 'Big Four' art masterpieces also demonstrated the mentorship of core sustainable values of caring, sharing, and nurturing our youngsters to be responsible future leaders!" she said. ✿



Business-School Partnership Programme Activities 「商校交流計劃」活動

The Chamber's Business-School Partnership Programme's goal is to improve students' understanding of the corporate world. The programme connects the business community with secondary schools through a variety of activities. We are currently inviting member companies to join the programme for the 2014/15 school year and a matching meeting will be held in late October. *For more details, members can contact Kylie Lau at 2823 1239, or email kylie@chamber.org.hk*

總商會「商校交流計劃」透過舉辦形形色色的活動，把商界與多間中學聯繫起來，以增進學生對商業世界的認識。我們現正招募會員企業，參加2014至2015學年的活動，並將於10月底舉行配對會。歡迎會員聯絡劉小姐（電話：2823 1239；或電郵：kylie@chamber.org.hk），了解計劃詳情。



培育盡心盡責的未來領袖

學生了解到團隊合作的重要性，並要為下一代建設更美好、可持續發展的未來
本刊記者劉寶馨

透過總商會的「商校交流計劃」，24位民生書院學生獲安排參觀富士施樂（香港）有限公司位於荃灣的再生中心。富士施樂（香港）企業可持續發展主任黃珮嬌向學生表示：「為了我們和下一代的未來設想，我們必須認真履行環保責任，減少污染和珍惜地球資源。」

富士施樂（香港）的「綠色之旅」大使，向學生講解綜合再生系統從道德採購到廢舊產品處置的四個核心階段，並展示中心的日常運作，以及收集得來的裝置和消耗品如何分類。

藝術工作坊

其後再訪該公司時，40位學生自發參與由本地知名多媒體藝術家徐羨曾（阿徐）及徐碩朋（Allan）帶領的「藝術工作坊」。一眾學生與來自富士施樂（香港）及香港教育學院的義工，協助兒童心臟基金會的兒童，在由富士施樂（香港）逾300件舊機殼砌成的四件大型裝置藝術品上，進行塗鴉創作。

有關藝術品傳達了和諧社區和可持續

發展生態系統的訊息。藝術家阿徐解釋，其中一件心型作品代表藝術家對社區和環境的關愛，笑臉象徵和諧社區和可持續發展未來所帶來的歡樂，大樹標誌著環保未來的重要性，而飛鳥則意味動物需要綠色環境，以及我們身負保護環境的重任。

由學生和兒童合力創作而成的藝術品已於6月21日至30日在中環的「城中綠洲」展出，主題為「與香港一起成長——共創綠色將來」。

富士施樂（香港）董事總經理許之豐說：「相信這項創新活動可吸引入場人士的注意，達到喚起大眾關注兒童心臟病和環保的目標。」

民生書院升學及就業輔導主任何進蘭亦很欣賞有關項目。她指出：「活動讓學生在環保教育方面，認識了一個可持續發展的真實個案。考察整條生產線的運作，讓我們開始了解再生的真正意義，以及其對商界以至地球的重要性。參展的四大裝置藝術品亦體現出可持續發展的核心價值得以傳承，包括關懷、分享和培育年青人成為盡心盡責的未來領袖。」